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PROTOKÓŁ NR 0012.4.8.2022 
z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

 i Samorządu Terytorialnego  
w dniu 18 października 2022r. 

 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 12.00 – 13.30. 
 
W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
zgodnie  z załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. Podatki i opłaty lokalne. 

 
 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatki od nieruchomości  

na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok  
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok. 
 

4.  Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2022 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty                                    
za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 
 Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi,  
 

 Projekt uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 
mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady w kompostowniku 
przydomowym,  

 
 Odpowiedź na wniosek Komisji dotyczący wydatków ponoszonych przez 

Komendę Miejską Policji w ramach Programu Poprawy Bezpieczeństwa                     
w roku. 
 
 

 Wolne głosy i wnioski. 
 

 Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 20 września 2022r. 
 

 Zakończenie posiedzenia. 
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Ad.1.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Urszula Sobik – Zastępca 
Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu 
Terytorialnego  
 
Przywitała przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 
 
Ad.2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  
 
 
Ad.3. 
Podatki i opłaty lokalne. 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatki od nieruchomości  
na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok  

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Aleksandra Strzemecka – 
Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat. 
 
Andrzej Matusiak 
Bardzo duża podwyżka. 
 
Aleksandra Strzemecka 
W każdej gminie jest tendencja wzrostowa, gminy idą w maksymalne stawki, 
które Ministerstwo uchwaliło.  
 
Andrzej Matusiak 
A jakie są przewidywany wzrost zarobków urzędników?  
 
Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta 
Na razie zbieramy informację z Wydziałów i nie mogę odpowiedzieć na to 
pytanie. Będzie to przedstawione w projekcie uchwały budżetowej.  
 
Andrzej Matusiak 
Tu mamy wzrost o ponad 4 mln złotych. Powinniśmy także je podnieść o inflację, 
zarobki w Urzędzie Miasta powinny iść w górę tak, jak podatki. 
 
Dariusz Holesz 
Uważam że należałoby podnieść  te dwie pozostałe stawki podatku                            
do maksymalnego.  
 
Aleksandra Strzemecka 
Wówczas byłoby 0,4 mln zł środków będzie więcej.  
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 2 , przeciw– 1 , wstrzymujących się–0.  
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 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2023 rok. 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Aleksandra Strzemecka – 
Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 2 , przeciw– 1 , wstrzymujących się–0.  
 
Ad.4. 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2022 rok 
 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 3 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  
 

 
 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty                                    

za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto – Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Komunalnej  
 
Andrzej Matusiak 
Ile firm startowało? 
 
Honorata Uchto 
Dwie firmy.  
 
Andrzej Matusiak 
W jaki sposób jest traktowana ta firma, która obsługuje wysypisko, były 
problemy, bo firma nie wiedziała, w jaki  sposób będzie ujęte w planie 
zagospodarowania przestrzennego, bo dla jednej instytucji uwzględniono to, co 
instytucja chciała, a dla nich nie uwzględniono. Chodzi o wysokość, okazuje się 
że jak coś zasypią, to już nie będą mogli do tego miejsca wrócić, my mamy duże 
dochody z tego wysypiska.  
 
Dariusz Holesz 
W tamtym roku wpłynęło około 30 milionów, my mamy od tego odprowadzić 
udział do Marszałka, także to wykonanie było dużo niższe. 
 
Honorata Uchto 
Cofinco zakupiło nowe tereny pod rozbudowę instalacji do selektywnego 
zbierania odpadów i to jest dobra wiadomość bo unowocześnią linię segregacji. 
 
Urszula Sobik 
Czy na naszym terenie kupiono ? 
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Honorata Uchto 
Tak, przy ulicy Dębina.  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 2 , przeciw– 1 , wstrzymujących się–0.  
 

 
 Projekt uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi  
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto – Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Komunalnej  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 3 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  
 

 
 Projekt uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 
mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady w kompostowniku 
przydomowym  

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto – Naczelnik 
Wydziału Gospodarki Komunalnej  

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 3 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  
 

 
 Odpowiedź na wniosek Komisji dotyczący wydatków ponoszonych przez 

Komendę Miejską Policji w ramach Programu Poprawy Bezpieczeństwa                     
w roku. 

 
Urszula Sobik odczytała treść odpowiedzi na wniosek Komisji. 

 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Komisja przyjęła następujący wniosek: 
 

Komisja wnioskuje o obecność na każdym posiedzeniu Komendanta Straży 
Miejskiej lub osoby przez niego upoważnionej. 

 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 3 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  
 
Ad.6. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 20 września 2022r. 
 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 3 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  
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Ad.7.  
Zakończenie posiedzenia. 
 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji Urszula Sobik podziękowała wszystkim za 
przybycie po czym zakończył posiedzenie. 
 

Protokołowała  
Agnieszka Bąk                   

 
Zastępca Przewodniczącego Komisji 

Bezpieczeństwa Publicznego 
 i Samorządu Terytorialnego  

 
Urszula Sobik 

 
 


